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Interpellation till Anna-Lena Danielsson 
ordföranden i Hälso- och sjukvårdsnämnden 

 
 

 

 

 

BB i Lycksele har orsakat många diskussioner under åren som gått. Det har varit stängt 

under både kortare och längre perioder. Vi var alla mycket glada när vi kunde öppna det på 

nytt. Personalen fick möjlighet att jobba med både arbetsmiljö samt den sk 

”Lyckselemodellen” innan det blev dags att öppna. De var deras initiativ som gjorde att det 

var och blev möjligt samt att politiken fattade nödvändiga beslut. 

 

En av delarna som man arbetande med var vattenförlossningar och att detta skulle vara 

unikt för Lycksele. Att detta skulle vara något som skulle kunna attrahera blivande mammor 

från kusten att få komma till ett BB som kan erbjuda en lite lugnare miljö samt kunna 

erbjudande detta med vattenförlossningar.  

 

Vid senaste Hälso- och sjukvårdsnämnd blev vi muntligen informerade om en 

handlingsplan som är framtagen där det framgick att även Umeå och Skellefteå ska och 

redan kan erbjuda vattenförlossningar. På frågan varför detta har blivit genomfört fick vi 

svaret att vi måste ha”likvärdig” vård och att det är ”för långt” från kusten till Lycksele. 

 

 

 

Utifrån ovanstående ställer jag följande frågor till Anna-Lena Danielsson: 

- Känner du att detta blev som det var beslutat om i första hand? 

- Anser du att blivande föräldrar kan erbjudas likvärdig vård oavsett vart i vårt län de bor ? 

- Är du beredd att återgå till ursprungstanken, vattenförlossningar enbart i Lycksele? 

 
 
 
Undertecknad 
Betty-Ann Nilsson (KD) 
ledamot i Regionfullmäktige 
 
 
 


